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Aanleiding 
Op 7 december hebben de leden Boucke en De Groot Kamervragen gesteld aan de 
Ministers van Infrastructuur en Waterstaat en voor Natuur en Stikstof over het 
bericht “Schiphol Group heeft boeren uitgekocht voor extra stikstofruimte Schiphol 
en Lelystad”. 
 
Geadviseerd besluit 
In te stemmen met bijgevoegde beantwoording en de beantwoording naar de 
Kamer te sturen wanneer de Minister van Infrastructuur en Waterstaat akkoord 
heeft gegeven op de beantwoording.  
 
Kernpunten 
De vragen zijn gesteld naar aanleiding van berichtgeving in de NRC. In 
bijgevoegde beantwoording wordt onderstaande algemene lijn van beantwoording 
gehanteerd: 
 

- In de Kamerbrief van 25 november jl. heeft het kabinet stappen 
aangekondigd ten behoeve van regie op extern salderen en het 
registreren van vrijkomende ruimte. 

- De aankondiging van dit nieuwe beleid laat onverlet dat het op dit 
moment in het kader van de Wet natuurbescherming is toegestaan om 
mitigerende maatregelen te nemen door extern te salderen.  
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Kenmerk 
DGNV-NV / 25786311 Toelichting 

Over het opkomen van stikstofruimte door de Schiphol Group zijn nog twee sets 
vragen gesteld: 

 
- Door leden Kröger en Bromet (Groenlinks) over het bericht “Schiphol gaf 

al ruim 16 miljoen euro uit in jacht op stikstofrechten”; de beantwoording 
van die kamervragen wordt gelijktiidig met bijgevoegde beantwoording 
aan u voorgelegd. 

- Door leden Van der Molen, Boswijk en Van Dijk over het bericht “Ook 
Lelystad Airport omstreden stikstofmarkt op”; de beantwoording van deze 
vragen is reeds aan u voorgelegd. 

 
 




